
 
 
Assemblea Extraordinaria 

Acta Núm 4 

Curs 2015/2016 03 Març del 2016 

Assistents:  
AMPA: Elena Alcover, Mireia Bosch, Anna Seix, Alba Elies, Sílvia Gonzaàlez i Sílvia Prats 
Pares: Youssef Amou, Serafi Cadena, Rosa Figuera, Laura Fuses, Ivan Llessuy, Dolors                       
Malet, Anna Martin i Eva Rius 
Inici: 20:20  Finalització:21:20 

Informem al pares que per tal de poder signar conveni amb Consell Comarcal per a la gestió                                 
totalitària del Menjador Escolar és necessari que tinguem els estatuts registrats a Justicia,                         
els darrer registrats són datats al 1989. 

Llegim els estatuts (annex 1) informem dels canvis realitzats (subratllat) 

S’aproven estatuts 

  

Precs i preguntes 

S’informa als pares que a partir d’ara el telèfon per a reservar menjador serà el telèfon mòbil                                 
de l’AMPA (608477472). Disposarem d’horari d’atenció al públic de 9 a 12 de dilluns a                             
divendres. 

Es comenta que l’AMPA vol sol∙licitar a direcció la possibilitat de realitzar festival de final de                               
curs cada any, no fer com ara anys alterns. Es important que els nens de 6è tinguin un bon                                     
comiat i que tots els cursos puguin fer el festival cada any. 

Una mare ens comenta que (li sembla) que l’any que hi ha festival es fa la festa en                                   
divendres i l’any que hi ha exposició es fa en dissabte. 

L’any d’exposició es bastant descafeïnat i es troba a faltar una mica l’esperit de festa de                               
final de curs. 

Alguns pares ens informen que poder ho fan alterns donat a la feina que suposo preparar el                                 
festival. Un membre de l’AMPA proposa que si fos aquest el cas, es podria dir a les                                 
monitores de menjador que a l’hora del migdia destinessin aquest temps a realitzar les                           
tasques necessàries per preparar lo del festival. 

Si no ens permetessin ferho, la presidenta proposa que la Exposició de final de Curs es fes                                 
més lluïda i proposar als nens de 6è que realitzessin quelcom per a fi de curs. 

També es comenta que es podria aprofitar del sopar per poder crear un bon comiat al darrer                                 
curs de l’Escola. Una mare comenta que es va proposar altres anys però que es va                               
comentar  



 
 

que creaves una obligatorietat econòmica d’assistència que poder tots els pares no estaven                         
disposats a assumir. 

Un pare comenta l’escassa assistència al sopar per part dels mestres del centre. 

Una pare comenta que es podrien fer espectacles i activitats tipus cucanyes, també                         
comenta que hi ha escoles on els nens de darrer curs un dia fixe a la setmana fan un                                     
recapte de diners per poder subvencionar el sopar de final de curs. 

Un mare comenta que un final de curs del Valldeflors de 6è, es va poder organitzar un recull                                   
de fotografies de tots els anys dels nens que s’acomiadaven, va ser un regal que va agradar                                 
molt. 

Una mare comenta que pel que fa a l’agenda es va decidir al curs passat que es miraria un                                     
disseny nou pel proper any, i es proposa que siguin els alumnes de l’escola que facin un                                 
concurs per a escollir el millor dibuix. 

Altres mares informen que estan contentes amb el format actual de l’agenda escolar. 

  

Junta Ampa 

Presidenta: Elena Alcover (comissió d’extraescolars) 

Tresorera: Mireia Bosch (comissió de menjador) 

Secretària: Sílvia Prats (comissió d’extraescolars, xandalls i llibres) 

Vocals: 

Rosa Codó (comissió de festes) 

Alba Elies (comissió de festes) 

Sílvia Gonzàlez (comissió de menjador) 

Anna Seix (administració) 

Flors Socoró 

  

S’aprova la nova junta 

 

 

 

 



   

Es comunica als pares que s’han creat comissions de treball fora de la junta de l’Ampa, on                                 
hi serà present un membre de la junta. Així tenim cobertes la comissió de llibres, de xandalls                                 
i de subvencions. 

Es comunica que l’Anna Seix desenvoluparà les tasques d’administrativa a l’AMPA i del                         
menjador escolar. 

  

  

  

Sílvia Prats 

Secretària AMPA Valldeflors 

 


